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                          Nyhetsbrev 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

AKTUELLT 
 
 Spårvägen STOCKHOLM flickor födda 

1993 tog Silver i Partille Cup 2009. 
 

 Spårvägen STOCKHOLM flickor födda 
1994 har fyra spelare som blivit 
kallade till stadslagsläger 2 i 
augusti. 
 

 Spårvägen STOCKHOLM, A-laget, har 
seriepremiär mot Skövde den 17:e 
september i Brännkyrkahallen kl 
19.00.  
 

 Ungdomslag som anmäler sig till 
kjell.windahl@sparvagen.com  
går in gratis på premiärmatchen mot 
Skövde (tillsammans med två 
ledare). Anmäl er i tid då dessa 
gratisplatser kan ta slut.   

 

 
 
Förändringar i truppen: 
 
Lämnar: Hille Bergell, Daniela Sarkan, Karin 
Nauclér, Angelica Löfberg, Sandra Gestlöf, 
Malin Sjöstrand 
 
Nyförvärv: Mia Lundberg, Hanna Johansson, 
Filippa Idéhn, Stina Widman 

Nyhetsbrev från 
Spårvägen HF 
 
Nytt inför denna säsong är att 
Spårvägen HF STOCKHOLM kommer att 
ge ut ett nyhetsbrev varje månad.  
 
Nyhetsbrevet riktar sig i första hand till dig 
som är intresserad av damhandboll på 
elitnivå i allmänhet och kanske Spårvägen 
STOCKHOLMS verksamhet i synnerhet.  
 
Här kommer nyheter och aktiviteter kring 
A-laget och föreningen i korthet att 
presenteras.  
 
Interjuver, värvningar eller andra händelser 
kommer att rapporteras varje månad. 
 
För att prenumerera på nyhetsbrevet så 
surfar du in på www.sparvagen.com och 
skriver upp dig. Samma sak om du vill 
upphöra som prenumerant. Självklart är 
nyhetsbrevet helt gratis.  

Reklamplats 

 

Månadens profil 
 
 
 
 
 
 
 
 
Namn: Christian Grönblad 
Smeknamn: ”Grönblad” 
Ålder: 30 
Position: Tränare för A-laget 
 
Anfall   V.S   Försvar 
Kontring   V.S   Uppställt spel 
3-2-1   V.S   6-0 
Chansa   V.S  säkra 
Genombrott   V.S   distansskott 
Stark   V.S   Snabb 
Stående Mv   V.S   Slide Mv 
 

Bli medlem i Spårvägen HF, 400 kr för födda 1994 och tidigare, 250 kr för födda 1995 och senare, pg 44 78 46 - 7. Ange namn och e-post 

Visste du att du att Spårets minsta krigare i bollskolan i höst är födda 2002? 
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                 Nyhetsbrev 

 
 

En offensiv interjuv  
med Christian Grönblad  

 
 

Reklamplats 

 

Adress: Spårvägen HF, c/o Tomas Paulsson, Luthens gränd 6, 118 66 Stockholm.                              Redaktör: niklas.lofgren@sparvagen.com 

– Välkommen till Stockholm Christian 
Grönblad eller ska man säga Grönis? 
 
 – I Jönköping säger de Grönblad, men jag dör inte 
av lite förnyelse heller.  
 
– Du är ju ny tränare för laget, hur tror du att 
det kommer att märkas? 
 
– På coachningen, jag tror att jag hörs lite mer än 
vad folk är vana vid.  

– Du är ju relativt ung och man dessutom är 
dessa egenskaper en fördel eller en nackdel för 
dig tror du? 
 
– Ja den har jag hört innan. Brukar inte tänka så  
mycket på ålder utan jag låter min kunskap tala.  
Sen så får vi se om det räcker hela vägen fram till  
final. Det finns för och nackdelar med allt. Och om 
jag måste kommentera det så väljer jag bara att se 
det som en fördel. Det här kommer att bli riktigt 
skoj. 
 
– Vad kan Spårvägens supportrar, laget och 
föreningen ställa för krav på dig och vilka 
motprestationer förväntar du dig av oss andra? 
 
– Ni kan förvänta er att jag alltid ger allt jag har i  
alla lägen. När det gäller supportrar så hoppas jag  
att de kommer att låta mycket under matcherna och 
stötta oss i alla lägen. Jag hoppas att alla 
Spårvägare stöttar oss så väl i medgång som 
motgång. Det samma gäller förstås styrelsen. 
Styrelsen har för övrig gjort ett fantastiskt jobb så 
här långt.  
 
– Hur känns truppen idagsläget? 
 
– Rent träningsmässigt ser det bra ut. Ett härligt 
gäng att jobba med. Ska bli skoj att sätta igång i 
augusti. 

– Målet för säsongen är ju att nå minst semifinal 
men då krävs det kanske att man tar poäng mot 
de större lagen också så som Skövde och 
Sävehof.  Hur ska ni rå på dem? 
 
– Jo jag har lite idéer där. Så de som kommer att 
kika på matcherna kommer att få se vad vi hittar på.  
 
– Är du ensam som coach eller vilka ingår i 
ledarteamet runt laget? 
 
– Anders Brattén kommer att finnas vid min sida. 
Sen har vi hjälp Janne Krantz och Ann Lindskog. 
Ann-marie Lindström hjälper oss med skadade 
spelare och hon finns med när jag skriver 
träningsprogram.  
 
– Har du själv spelat handboll? 
 
– Spelade fram till den 10 februari 2002 (dagen 
innan jag fyllde 23). Då vred jag av korsband, 
ledband, knäskålssenan och så lossnade en bit av 
min knäskål. Sen tog det 3,5 år innan jag kunde 
springa igen. Men jag fick i alla fall spela på i 
ungefär 17 år.  
 
– Meriter som tränare sen tidigare? 
 
– Coachade exempelvis Hallby till Elitseriekval mot 
Drott samt tog en finalplats i Partille Cup 2007. 
 
- Varför ska man som publik komma och titta 
när ni spelar matcher? 
 

Folk vill se vinnare. En vinnare ger sig aldrig. En 
vinnare står alltid upp för sitt lag.  

Spårvägen ska spela som vinnare. 


